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خبر و مصاحبه

پرونده پرسپولیس - بیرانوند به استیناف رفت
کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال در تاریخ 14 مهر ماه در 
حکمی جنجالی، علیرضا بیرانوند دروازه بان فصل گذشته 
پرسپولیس را به دلیل فسخ غیرقانونی قرارداد خود با این 
20 میلیارد تومان جریمه و چهار ماه به صورت  تیم مبلغ 
تعلیقی محروم کرد. حکمی که از همان روز مورد انتقاد 
بسیاری از اهالی فوتبال قرار گرفت و سپس با اعتراض 
باشگاه پرسپولیس و علیرضا بیرانوند، این پرونده جهت 
بار دیگر  تجدیدنظرخواهی قرار شد در کمیته استیناف 

مورد بررسی قرار بگیرد.
در همین راستا خبرگزاری تسنیم مدعی شد، طی چند روز 
اخیر مرحله تبادل لوایح بین وکلای باشگاه پرسپولیس و 
علیرضا بیرانوند انجام شده و اکنون لایحه اعتراضی طرفین 
به فدراسیون فوتبال ارسال شده است تا به زودی کمیته 
استیناف بررسی این پرونده را آغاز کند. در این پرونده 
ومیت  محر بودن  تعلیقی  بخش  به  پرسپولیس  باشگاه 
علیرضا بیرانوند و همچنین تبرئه باشگاه تراکتور از اغوای 
بازیکن اعتراض کرده و علیرضا بیرانوند نیز به طور کلی به 

غیرقانونی تلقی شدن فسخش معترض شده است.

کاری به صفحات مجازی و حرف و حدیث ها 
نداریم

تارتار: با احترام به پرسپولیس، برای برد 
بازی می کنیم

مهدی تارتار در نشست خبری قبل از بازی با پرسپولیس 
گفت: »جا دارد به تیم خوب پرسپولیس خوشامد بگویم. 
بازی مهمی برای هر دو تیم است. هر دو تیم از تیم های 
کرده اند.  کار  خوب  اینجا  تا  و  بوده اند  امسال  خوب 
بهره مند  خوبی  فاعی  د خط  ز  ا گل گهر  و  لیس  پرسپو
هستند. البته ما در خط حمله ضعف هایی داشته ایم که 

به ما برمی گردد.«
وی افزود: »بازی زیبا خواهد شد و به هواداران کرمانی 
توصیه می کنم ورزشگاه را پرُ کنند. خیلی دوست داریم 
رنگ لباس تماشاگران همرنگ تیم ما باشد. حضور آنها 
می تواند به عنوان یار دوازدهم روی ذهنیت بازیکنان گل گهر 
تأثیرگذار باشد. از هواداران کرمانی می خواهم اولویت شان 

تیم استان خودشان باشد.«
به نقشه های تیمش  تیم فوتبال گل گهر راجع  سرمربی 
برای دیدار با پرسپولیس گفت: »نقشه های بازی باید فردا 
)امروز(اجرا شود. قطعاً هر دو تیم برای بردن بازی می کنند. 
ضمن احترام به تیم خوب پرسپولیس برای پیروزی بازی 
خواهیم کرد. امتیاز بازی قبل را از دست دادیم و برای 
اینکه در کورس بالای جدول بمانیم، باید برنده دیدار با 

پرسپولیس باشیم.«
تارتار در مورد اینکه تقابل او با تیم های سابقش همیشه 
نیز  فصل  آغاز  از  پیش  و  است  بوده  جذاب  و  حساس 
ح شده بود، گفت:  نام او برای هدایت پرسپولیس مطر
»این نوع بازی ها برای کادر فنی و بازیکنان به اندازه کافی 
انگیزه ایجاد می کند. من در پرسپولیس سابقه بازی دارم 
انجام  را  خودمان  کار  کرده ام. ما  نیز  مربیگری  حتی  و 
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گاریدو: بازیکنی که سخت تلاش 
کند را انتخاب می کنم

سکوت جهانبخش در مورد تیم ملی 
و پیشنهاد های داخلی شکست

پیشنهاد پرسپولیس 
را نپذیرفتم

با احترام به پرسپولیس 
برای برد بازی می کنیم

سعی می کنیم یک ترکیب 
11 نفره ثابت داشته باشیم

تاج: باشگاه میزبان 
باید VAR داشته باشد

 برنامه نیکخو مدال المپیک 
را از من گرفت

 با بیرانوند مماشات نشد

بیرانوند: از بلاتکلیفی 
ناراحتم

مهمترین بخش نشســت خبری گاریــدو قبل از 
بازی با گل گهر درباره تغییرات ترکیب و لیســت 

بود که می خوانید:
 درباره خط خوردن سروش و یاسین و 
غایبان پرسپولیس توضیح می دهید؟

ما اسکواد بزرگی داریم و خیلی بازیکن در بیشتر 
پســت ها داریــم. این می توانــد به یک مســابقه 
تبدیل شــود و رقابت ایجاد کنــد. همه بازیکنان 
نمی تواننــد بــازی کننــد و در زمان مناســب باید 
بازیکنانی را انتخــاب کنید که فکر می کنید برای 
آن بازی خوب باشند. فکر می کنم برای هر بازی 
باید بازیکنانی را انتخاب کنیم که من فکر می کنم 
خــوب هســتند و کمک می کنند بــازی را ببریم. 
آنچه ما نیاز داریم این است که یک تیم متحد را 
داخل زمین نشان بدهیم و بجنگند تا سه امتیاز 

بازی را کسب کنیم .
هدف از جذب شما موفقیت در لیگ 

نخبگان آسیا بود اما پرسپولیس در این 
مسابقات نتیجه نمی گیرد.

من فکر می کنم این کنفرانس خبری مربوط به 
بازی لیگ است.

چه زمانی یاسین سلمانی و خدابنده لو 
به آمادگی مدنظرتان می رسند؟ 

همچنان ترجیح می دهید بازیکنانی مثل 
فرشاد احمدزاده با میانگین سنی بالا در 

تیم باشند؟
هر کســی زمانی که خودش بتواند در این پست 

باشد، بازی می کند.
مشکل فنی است یا انضباطی؟

مــن فکــر می کنــم زمانــی که ســؤال می پرســید 
باید اجازه بدهید پاســخ بدهیــم. همان طور که 
گفتم اســکواد بزرگی داریم که رقابت در آن زیاد 
اســت. من همیشــه تلاش می کنم بهترین ها را 
در پســت ها انتخاب کنم. وقتی یک بازیکن را به 

تکرار در لیست قرار نمی دهم، فکر می کنم یک 
بازیکن یا چند بازیکن بهتــر عمل کرده اند. فکر 
می کنم این جواب راحت تری باشــد. تمرینات و 
بازی هایی وجود دارند و مطمئناً هر فردی در این 
تمرینات و مسابقات فرصت خودش را به دست 
می آورد. هر فردی می خواهد فرصت گیرش بیاید، 
باید سخت تلاش کند. من در تمرینات می بینم 

چه کسی بیشتر کار می کند و چه کسی کمتر.
)خبرنگاری قصد سؤال پرسیدن داشت که 

گاریدو صحبت او را قطع کرد و ادامه داد(
اجــازه بدهیــد پاســخ بدهم. مــن تمرینــات را 
می بینم و بازیکنی که سخت تلاش کند، انتخاب 
می کنم. من اســم نمــی آورم و در کل می گویم. 
این را تکرار می کنم که ما اسکواد بزرگی داریم و 
رقابت زیاد است. وقتی در مورد پست یا بازیکن 
خاصی می پرســید، در این پســت حداقل ســه 
بازیکن وجود دارد. خیلی راحت است که ببینم 

چه کسی بازی می کند؛ این بازیکن فردی است 
که من فکر می کنم بهترین است. خیلی راحت 
اســت. وقتی بازیکن بــازی نمی کنــد، مطمئناً 
خوب نبوده است. ما تنها نتیجه ای که دوست 
داریم کسب کنیم، بردن است و به عنوان تیم 
باید سخت تلاش کنیم که بازی ها را ببریم . من 
به عنوان سرمربی باید بازیکنانی را انتخاب کنم 
که بیشتر برای تیم زحمت می کشند و بیشتر به 
تیم وصل هســتند تا بتوانیــم بازی ها را ببریم، 
آنهایــی که به فکر تیم هســتند و به تیم کمک 
می کننــد. این ربط به ایــن دارد که بتوانیم تیم 
را با همدیگر بسازیم. ما بازی های زیادی پیش 
رو داریم و واقعاً ســخت است که بتوانیم 11 نفر 
فیکس را همیشه همان طور نگه داریم، ولی ما 
ســعی می کنیم در این روندی که قرار گرفتیم، 
یک تیم یازده نفره استیبل داشته باشیم، بدون 

تغییر و باثبات.

 بازیکنی که سخت تلاش کند را انتخاب می کنم
گاریدو: سعی می کنیم یک ترکیب 11 نفره ثابت داشته باشیم

تارتار؛ دردسر تازه 
تیم گاریدو

گلزنی مشکل اصلی گل گهر است

دی یونگ در پی جدایی با انتقال آزاد
 به نقل از اســپورت، تیم مدیریت ورزشی بارسلونا مذاکراتی 
را با چند بازیکن برای تمدید قراردادهایشان ادامه می دهد. 
در باشــگاه معتقد اســت که پیچیده تریــن وضعیت مربوط 
به فرانکــی دی یونگ اســت، زیــرا اطرافیــان او هنــوز بــه 
پیشنهادی که بارسلونا اوایل سال ارائه داد، پاسخ نداده اند. 
به گفته رادیو کاتالونیا، در باشــگاه به این باور رســیده اند که 
ستاره هلندی تصمیم خود را به تعویق می اندازد بدون اینکه 
وارد مذاکره شود تا بتواند آزادانه در سال 202۶، تاریخ پایان 

قراردادش، از بارسا برود.
دی یونگ یکی از بازیکنانی اســت که هانســی فلیک او را در 
پروژه اش کلیدی می داند. در واقع، سرمربی پس از بهبودی 
از مصدومیت مچ پا، به او یک بار فرصت داده و معتقد است 
که او می تواند در میانه میدان بارســلونا در ســال های آینده 
نقش اساســی داشته باشد. بارسلونا حدود ۷0 میلیون یورو 
برای او پرداخت کرده و در تلاش است تا قراردادش را تمدید 

کند هرچند وضعیت پیچیده است.
بارسلونا به دی یونگ نیاز دارد، اما نمی خواهد که او به سال 
آخر قراردادش بدون روشــن کردن آینده اش برســد. خروج 
رایگان بازیکن هلندی برای منافع بارسلونا یک ضربه واقعی 
خواهد بود. رابطه بین این هافبک و مدیریت باشگاه زمانی 
آسیب دید که باشگاه سعی کرد انتقال او به منچستریونایتد 
را تحمیل کند، بنابراین مذاکرات بســیار حساس است و به 
نظر او در حال انتقام گیری از مدیران باشگاه است. هرچند 
دی یونگ از بازی برای بارسلونا خوشحال است ولی مقاومت 
او برابر تمدید قرارداد نشان می دهد که هدفی جز جدایی به 

عنوان بازیکن آزاد ندارد.

وینیسیوس به لیگ عربستان نمی رود
حضور ســتاره جوان تیم ملی 
فوتبــال برزیل و باشــگاه رئال 
مادریــد در لیــگ عربســتان 
یکــی از ســوژه های روز دنیای 
این رشــته به شــمار مــی رود. 
کــه  ر  نیــو جو س  ینیســیو و
چنــدی پیش در کســب توپ 
طــلای فوتبــال جهــان نــاکام 
ماند اکنــون در رادار تیم های 

متمول عربی قرار گرفته اســت. باشــگاه الهلال عربســتان 
که ســابقه طولانی در جذب نامــداران فوتبال جهان را دارد، 
به دنبال خرید این بازیکن اســت. پیشــنهادی که با واکنش 

مسئولان رئال مادرید مواجه شد.
خوان کاملو، سخنگوی باشــگاه رئال مادرید درباره پیشنهاد 
رسمی عربستانی ها به وینیســیوس گفت: هیچ پیشنهادی 
به وینیســیوس داده نشــده و این یک شــایعه اســت. حضور 

احتمالی این ستاره برزیلی در لیگ عربستان صحت ندارد.
ادواردو پیکســوتو، مدیربرنامه هــای وینیســیوس نیز گفت: 
از آگوســت پارســال تاکنون هیچ باشــگاهی از عربســتان به 

وینیسیوس پیشنهاد نداده است.
با مصدومیت نیمار، فوق ســتاره برزیلــی تیم الهلال، اکنون 
نام های زیادی برای حضور در این تیم مطرح می شود. محمد 
صلاح و کریســتیانو رونالدو از جمله بازیکنانی هستند که در 

رادار تیم عربستانی قرار گرفتند.
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  دوئل مهاجمان
 گل نزن پرسپولیس با
بهترین مدافعان لیگ

مس رفسنجان، چالش جدید موسیمانه

در فصل جــاری لیگ قهرمانــان اروپا، مهدی 
طارمــی، مهاجــم ایرانــی، در قامــت بازیکنی 
اثرگذار در تیم اینترمیلان ظاهر شده است. 
در بازی اخیر این تیم مقابل آرســنال، طارمی 
روی تک گل ســه امتیازی اینتــر اثر گذار بود و 
موفق شــد نقشــی کلیدی در پیروزی تیمش 

ایفا کند. 
اینترمیلان تحت رهبری ســیمونه اینزاگی در 
این فصل بــه دنبال تقویت خــط حمله خود 
بود و طارمی به عنوان یک خرید اســتراتژیک 
در این راســتا معرفی شد. پس از انتقال او به 
اینتر، انتظار می رفت که این بازیکن بتواند با 

تجربــه خود به تیم کمک کند و در مواجهه با 
حریفان قوی، نظیر آرسنال بدرخشد. عملکرد 
طارمــی در این بازی، شایســته تمجید بوده و 
رسانه های ایتالیایی نیز به توصیف مهارت ها 
و تأثیر این بازیکن پرداخته اند. نشــریه معتبر 
کوادتیانو اســپورتیو به وضوح به قابلیت های 
فنــی و تاکتیکــی طارمــی پرداختــه و او را بــه 
عنوان عنصــر کلیــدی در موفقیت های اخیر 

اینتر معرفی کرده است.
ایــن نشــریه بــه تحــول تیــم اینزاگــی از زمان 
پیوســتن طارمی اشــاره و تأکید داشــت که او 
نه تنها توانســته انتظارات را برآورده کند بلکه 

با تأثیرگذاری خود در موقعیت های حساس، 
به عنوان یک مهره تأثیرگذار شــناخته شــده 
است. درحالی که مهاجمان دیگری نظیر تورام 
و لائوتــارو نیز در تیم حضــور دارند، طارمی با 
درخشش در بازی های خاص، به خوبی نشان 
داد که می تواند در کنــار بازیکنان باتجربه تر، 

نقش مهمی ایفا کند.
پیــروزی مقابــل آرســنال، نــه تنهــا بــه لحاظ 
امتیــازی برای اینتــر حائز اهمیت بــود، بلکه 
روحیه تیم را نیز تقویت کرده و نشــان دهنده 
پتانســیل بالای این تیم برای رقابت در سطح 
اروپــا اســت. توانایــی طارمــی در همــکاری با 

سایر مهاجمان، امیدواری را در دل هواداران 
اینتر زنده کرده و آنها را به آینده ای روشــن در 

مسابقات قهرمانی اروپا امیدوار کرده است.
در نهایــت، می توان گفت کــه مهدی طارمی 
با درخشــش در اینتــر میــلان و نمایش های 
خیره کننــده اش در لیــگ قهرمانــان، نه تنها 
به پیشرفت شــخصی خود کمک کرده، بلکه 
باعث تقویت موقعیت اینتر در میان تیم های 
برتر اروپا نیز شــده اســت. ایــن بازیکن ایرانی 
در مسیر رسیدن به قله های فوتبال اروپا قرار 
دارد و به نظر می رسد که آینده ای درخشان در 

انتظار او و تیمش خواهد بود.

 تأثیر مثبت طارمی بر  اینتر در لیگ قهرمانان

ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی معتقد است رقابت بین امین 
میــرزازاده و فردین هدایتــی در وزن 1۳0 کیلوگرم کشــتی فرنگی 
به ســود تیم ملی اســت. حسن رنگرز ســرمربی تیم ملی کشتی 
فرنگی در مورد مســابقات جهانی آلبانی و عملکرد کشتی گیران 
زیر 2۳ سال و اوزان غیرالمپیکی گفت: »در وزن ۵۵ کیلوگرم علی 
احمدی وفا در مسیر روندروبه رشد خود قرار گرفته. او به قهرمانی 
نوجوانان جهان رســید و قهرمان جوانان جهان شد و در نهایت 
قهرمانی امیدهای جهان را در مسابقات آلبانی به دست آورد. او 
بسیار کشتی گیر بااستعدادی است و پدیده نوظهور کشتی است 
و بــه همین دلیل قصد داریم جلــوی کاهش وزن او را بگیریم، از 
این به بعد او در وزن ۶0 کیلوگرم کشــتی می گیرد.« سرمربی تیم 
ملــی همچنین ادامــه داد: »در وزن ۶0 کیلوگرم اشــکان غلامپور 
نماینده شایسته ما بود، او دو ایراد فنی داشت که اقتضای سنش 
اســت. یکــی از دلایلی که باعث شــد او در این مســابقات نتیجه 
 نگیرد کاهش بی رویه وزن است؛ پیشنهاد ما این بود که او در وزن

 ۶۷ کیلوگرم کشــتی بگیرد.« ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی 
همچنین گفت: »در وزن ۶۳ کیلوگرم عرفان جرکنی توانست در 
دو رقابت در جوانان جهان و امیدها به دو برنز ارزشــمند دســت 
پیدا کند. استعداد خوبی دارد و در این مسابقات هم با شایستگی 
توانست به مدال برنز این رقابت ها برسد.« رنگرز درباره وزن ۶۷ و 
۷2 کیلوگرم هم گفت: »در وزن ۶۷ کیلوگرم احمدرضا محسن نژاد 
با دو طلای جوانان جهان یکی از استعدادهای فوق العاده کشتی 
فرنگی است. او کنار سعید اسماعیلی دغدغه های ما را برای ۶۷ 
کیلوگرم مرتفع می کند. در وزن ۷2 کیلوگرم دانیال ســهرابی در 
اوج شایســتگی غافلگیر شــد و چیزی از ارزش های او کم نشــده 
است.« سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی همچنین درباره وزن ۷2 
کیلوگــرم ادامــه داد: »در وزن ۷۷ کیلوگرم علی اســکو در یکی از 
سخت ترین اوزان رقابت های جهانی با شایستگی توانست مدال 
برنز کســب کند. او در کنار عبدولی دو کشــتی گیر بااســتعداد و 
خــوب ما خواهند بود.« رنگرز با اشــاره به مدال طلای ناقوســی 

در وزن 82 کیلوگــرم از ظهــور یک پدیده جدید در تیم ملی خبر 
داد: »در وزن 82 کیلوگــرم محمــد ناقوســی پــس از چنــد وقفه 
توانست شایســتگی ها و توانمندی های خود را به عرصه نمایش 
بگذارد. کســب نشان طلا برای محمد ناقوســی که از سال 201۹ 
عمــلاً وقفه جدی در نتایــج و موفقیت هایش به وجود آمده بود 
یک اتفاق ویژه  بود.« سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی با اشاره به 
شکســت یاســین یزدی هم گفت: »در وزن 8۷ کیلوگرم یاسین 
یــزدی بعــد از دو ســال دوری از درون رقابت هــای انتخابــی تیم 
ملی، ملی پوش این وزن شد. او کشتی بسیار خوبی را با مدال آور 
المپیــک به نمایش گذاشــت.« حســن رنگــرز در بخــش پایانی 
صحبت هایش هم به اوزان ۹۷ و 1۳0 کیلوگرم پرداخت: »در وزن 
ع با توجه به حضور طولانی مدت  ۹۷ کیلوگرم شــایان حبیب زار
در اردوهای تیم ملی و تمرین با هادی ساروی به غیر از کشتی با 
حریف روسی خود، در مابقی کشتی ها عملکرد خوبی داشت، او 
پشتوانه خوبی برای هادی ساروی محسوب می شود. در وزن 1۳0 
کیلوگــرم هم همان طور که قابل پیش بینــی بود فردین هدایتی 
ســطح فنی فراتر از امیدها را در این مســابقات نشــان داد. قطعاً 
رقابت امین میرزازاده و فردین هدایتی به هر دو کشتی گیر کمک 

زیادی می کند.«

حسن رنگرز: رقابت میرزازاده و هدایتی به سود کشتی خواهد بود

دانیال سهرابی غفلت کرد
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18:30
استقلال - مس رفسنجان

16:15
گل گهر – پرسپولیس
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کنعانی زادگان: VAR در آسیا با 
ستاره ها محتاط برخورد می کند

 درگیری هواداران مراکشی آژاکس 
با هواداران اسرائیلی  مکابی

شاید چند هفته مانده به 
پایان فصل قهرمان شدیم
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موسیــــمانه: با 
یک برد از بحران 
خارج می شویم

 وضعیت بدنسازی مان
بسیار وخیم است
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بنر بزرگ حمایت از فلسطین 
در پارک دوپرنس


